
Sindal Skolecenter 
Skolebestyrelsesmøde - Referat 

Dato: Mandag d. 17. august 2020 kl. 19.00-21.00         Sted: Sindal - personalerummet 
Deltagere udover bestyrelsen: Mødeleder: Anette. Afbud: Anders 
 Emne  Ansvar-

lig 

Hvad skal vi udrette?  

Orientering/drøftelse/beslutning? 

Forberedelse 

til punktet 

Proces 

 

Tid Referat 

Hvem gør hvad hvornår? 

1 Velkommen tilbage 

samt generel 

orientering fra Lars 

Lars Bl.a. orientering om: 

- Hvordan er skolestarten gået? 

- Status corona-håndtering 

- Samarbejde med Martin Kok 

 Orientering 25 

min 

- Generelt er skolestarten gået godt på alle 3 skoler.  
- Der arbejdes på at finde den rette balance mellem ”normal 

undervisning og læring” samt de nødvendige restriktioner og 
tiltag i relation til covid-19. 

- Orientering om samarbejdet med Martin Kok og opstart af 
skoleboden. Opstarten evalueres ifht. evt. justeringer af 
tidspunkter for, at de forskellige elever kan handle/holde pause 

- Orientering om Budget 2021 kommunalt 
- Orientering om §11 projekt 

 

2  Kort version af Lars’ 

præsentation på de 

3 skoler 5. august 

Lars Herunder orientering om endelig version 

af værdigrundlag samt børnesyn. 

 Orientering 30 

min 

- Lars præsenterede det oplæg, som det pædagogiske personale fik 
d. 5. august.  

 

3 Hjørringskolen nu og 

i fremtiden – høring 

Se bilag 

Lars Hjørringskolen er én samlet organisation 

bestående af alle de kommunale 

specialklassetilbud.  

 

Der er udsendt høringsmateriale, som 

bestyrelsen skal forholde sig til. 

 Drøftelse og 

høringsbrev 

30 

min 

Drøftet og taget til efterretning. Bestyrelsen har ingen problemer med de 

skitserede forslag. Lars og Anette udarbejder et kort høringssvar.  

 

4 Indledende snak 

vedr. principper for 

klassedannelse 

(de nuværende 

principper er 

vedlagt) 

Anette Vi tager en indledende snak om 

principperne for klassedannelse og 

drøfter, hvordan vi kan få justeret i 

disse. 

 Drøftelse 25 

min 

Indledende snak: 

Vigtigt med kontinuitet i klasserne. Der lægges op til, at bestyrelsen holder 

sig til formål og mål. Kunne formålet fra princippet vedr. klassedannelse i 

0. klasse anvendes generelt? Kunne det være ”faglig, social og personlig 

udvikling”. Evt. ord som harmoniske, velfungerende, klasser, ligelig fordelt 

imellem køn, social status, etnicitet. Måske skulle køn betyde mindst lige 

så meget som linjevalg. Der skal ”tages hensyn til”.  

Kunne brobygningen tænkes ind.  



Sindal Skolecenter 
Lars tager bestyrelsens umiddelbare input med videre til drøftelser i 

lederteamet samt MED-udvalg og præsentere senere på efteråret et 

forslag til revideret princip vedr. klassedannelse, som bestyrelsen i den 

forbindelse forholder sig til. 

5 Evt. Alle    15 

min 

 Vedr. cromebooks: Lars nævnte, at en relativ stor andel af de udlånte 

cromebooks har været misligeholdt i en vis grad. Kunne man tage 

depositum? Kunne vi blive bedre til at følge op en gang imellem ifht. deres 

stand og elevernes behandling af dem? 

Kunne man sende information ud om, hvor meget der er anvendt på 

reparationer m.v.? 

 

Anton viderebragte et initiativ fra den lokale idrætsforening. Han sender 

noget på skrift til Lars, som videreformidler efterfølgende. 

 

 


